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ZÁPIS
z 21. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 17.12.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 15
Omluveni : 6 – Mgr. Taťána Škarková, Kamila Poláchová, Mgr. Jan Košíček, 
                          Ing. Miloslav Souček, Jiří Dvořáček, Josef Vybíral      
Přišli později: PharmDr. Marie Strieglerová 1608      
Zapisovatelka: Jeanette Kudrová

Ověřovatelé zápisu: Marie Štolpová, Ing. František Šlapanský

Návrhová komise: Mgr. Květoslava Kotková, Ing. Vladimír Lang, 
                                Pavel Procházka st., Ing. Josef Blaha 

    
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

21. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.04 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 14 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – jsou připomínky k programu? Blaha – navrhuji materiál ohledně návrhu rozpočtového pro-
vizoria pro rok 2013 stáhnout z programu, protože jsme tento materiál neobdrželi v souladu se záko-
nem. Starosta – v pozvánce k 21. ZM bylo napsáno, že bude materiál dodán dodatečně. Blaha – do-
mnívám se, že rozpočet je natolik závažná věc, která si zaslouží důkladné prozkoumání. Volal jsem na 
sekretariát, zda by bylo možné poslat tento materiál v pondělí, přišel až v pátek. Starosta – elektronic-
ky ve středu, fyzicky ve čtvrtek. Ten materiál je rozpočtové provizorium, nikoli rozpočet, o kterém se 
bude jednat příští rok. Budeme hlasovat o protinávrhu.

Protiávrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje stažení bodu č. 5 z programu dnešního jednání.
        
Hlasování: neodsouhlaseno

Pro: 2 – BLAHA Josef, HOLÁTKO Rudolf

Proti: 11 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Kvě-
toslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing.,  PROCHÁZKA Pavel, Ing., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Zdržel se : 1 - PROCHÁZKA Pavel   
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v předloženém znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef

Zdržel se : 1 - HOLÁTKO Rudolf   

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Marie Štolpová, Ing. František Šlapanský

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPO-
VÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Přišla PharmDr. Marie Strieglerová 1608

Byla navržena návrhová komise ve složení: Mgr. Květoslava Kotková, Ing. Vladimír Lang, 
                                                                          Pavel Procházka st., Ing. Josef Blaha 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen a nebyly k němu vzneseny žádné připomín-
ky. Bude tedy uložen do archivu. K plnění usnesení z minulého ZM-RM dostala za úkol předložit 
podrobný podkladový materiál k rozhodnutí o realizaci „Víceúčelového hřiště Moravský Krumlov-
nám. Klášterní“. Tento materiál bude v RM projednáván po vánocích. Zároveň bude RM realizovat 
výběrové řízení na pořízení informačního panelu o odjezdech autobusů opět po vánocích.



21. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 17.12.2012

3

2. Interpelace

Kočí – chtěla bych poděkovat panu Ing. Šlapanskému, který po dobu výstavby kanalizace na ul. Jirás-
kova umožnil našim klientům parkovat u jejich provozovny a p. Kabelkovi za označení parkoviště.
Blaha – na minulém ZM jsem se ptal na zveřejněnou zakázku ohledně Sokolovny, na stránkách města 
odkaz pořád nefunguje. Starosta – máme to zveřejněné ve věstníku? Tajemník – ve věstníku to ne-
musí být zveřejněno. Starosta – prověříme to, nevím proč to na stránkách města nejede. Blaha – jak to 
vypadá se smlouvou Restaurace u Blondýny? Starosta – přes opakovanou výzvu, současní nájemci p. 
Čech a paní Hájková nereagovali, tento materiál bude na RM předložen k návrhu dalšího postupu a 
projednán na ZM v příštím roce. Blaha – kolem prázdnin jsem měl dotaz na městské lesy MK, kdy 
probíhalo jednání, z kterého vyplynulo správní řízení, v jakém to je stadiu? Místostarosta – řešil to 
odbor životního prostředí, správní řízení bylo asi zastaveno, protože byla učiněna náprava. Ing. Remiš 
– správní řízení bylo skutečně zastaveno, ale podrobnosti zná Ing. Raboň, který se tímto případem za-
býval. Tajemník – tuto informaci můžete dostat na příštím ZM. Blaha - probíhá výběrové řízení
v zadávání veřejných zakázek Polánka-průtah a přijde mi, že spíme s kanalizací. Starosta – byla vy-
pracovaná projektová dokumentace a probíhá zadání výběrového řízení. Představenstvo odsouhlasilo 
podmínky zadání výběrového řízení na zhotovitele prací. Blaha – jak si představenstvo představuje, že 
ta kanalizace bude vypadat? Starosta – podle projektu. Blaha – to znamená, že tam bude postavená 
nová čistička? Místostarosta – bude se přečerpávat na čistírnu na Zámecké. Starosta – vychází to z 
projektu, který byl schválen před několika lety. Blaha – svazek souhlasí, že nebude problém 
s napojením? Starosta – svazek říká, že bude problém s napojením, došlo k akceptaci žádosti na ČOV 
Zámeckou na státním fondu, který svazek podal, tzn. vybudování ještě jedné sběrné nádrže bude s nej-
větší pravděpodobností dotováno ze státního fondu. Veškeré materiály, které k tomu mám Vám můžu 
dodat. Blaha – mnoho lidí z Polánky neví, jak na tom jsou. Chybí jim informace. Starosta – řekli jsme
lidem v Polánce (i v Rokytné), že jak budeme mít projekt na stole, budeme s nimi debatovat o jednot-
livých napojení nemovitostech, ve chvíli, kdy to bude aktuální tam pojedeme. Blaha – dotaz ke 
smlouvě ohledně koupaliště, ve smlouvě je napsáno, že odvoz stavebnin, sutin atd. bude zabezpečen na 
skládku, vozí se to za garáže, je tam oficiální skládka? Starosta – můžeme zavolat TDI, kam to odvá-
ží. Na to platíme technický dozor, Ing. Křemeček by mohl na příští ZM přijít a informovat nás. Blaha 
– na minulém ZM padl dotaz z mé strany na skládku paliv, není to v materiálech. Kabelka - informu-
je… Starosta – na příští ZM pozveme všechny TDI, na koupaliště, sokolovnu, kanalizaci. 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro Kontrolu úkolů Rady a Zastupitel-
stva města Moravský Krumlov.
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4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

 Usnesení z 40. schůze RM konané dne 26.11.2012 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

5. Návrh rozpočtového provizoria pro rok 2013 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Starosta – předkládá materiál: rozpočtové provizorium je předkládáno v souladu se zákonem 
250/2000 Sb. pro rok 2013 má základní finanční objem ve výši 116 302 tis. Kč. K základním informa-
cím patří odhad příjmu ze sdílených daní ve výši 45,7 mil. Kč, snížení objemu souhrnného dotačního 
vztahu o částku příspěvku na žáky, odvody z odpisů od příspěvkových organizací města v plné výši, 
kalkulace běžných výdajů ve výši očekávané skutečnosti roku 2012, financování vybraných kapitálo-
vých výdajů. Předpokládá se zapojení již zřejmých zůstatků finančních prostředků z roku 2012. Zá-
kladní pravidlo: měsíční čerpání provozních výdajů celkem ve výši 1/12 částky rozpočtového provizo-
ria, vyjma výdajů spojených s finančním vypořádáním, čerpání kapitálových výdajů bude do výše 
částky rozpočtového provizoria plus převáděné investiční výdaje z roku 2012. Mokrý – v počtu 4 
jsme podrobně projednali rozpočtové provizorium, které je konstruováno uvážlivě. Jedná se samo-
zřejmě o návrh provizoria, rozpočet se bude projednávat pravděpodobně v únoru příštího roku a o jed-
notlivých položkách budeme jednat. FV nebyl usnášeníschopný, ale má k tomuto kladný názor. Blaha
– na první stránce je příspěvek nebo náklady na stavbu letního koupaliště, je tam 0,5 mil. Kč, tady 
padly jiné částky, jak to je? Florianová – vysvětluje...jde o hrubý odhad nákladů. Starosta – není 
v tom zahrnutá cena vstupného a nájemné z restaurace, která tam bude provozována. Bude to řádně 
vysoutěženo, veškeré informace se v této chvíli chystají se SMM, nyní se zabýváme stavbou. Kocan-
da – počítá se s příjmy, které v rozpočtovém provizoriu nejsou zahrnuty, může to dopadnout lépe. 
Rozpočet je vyrovnaný, má 5,5 mil. Kč rezerv, mimo VFP 1,4 mil. Kč, co tam nemá jsou investice pro 
příspěvkové organizace. Z tohoto důvodu je potřeba realizovat kapitálový příjem, což znamená prodej 
nemovitostí (např. restaurace Blondýna).

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové provizorium Města Moravský Krumlov pro rok 2013 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 - BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf
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6. Zápis z 19. schůze Finančního výboru ze dne 12.12.2012 – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, 
předseda FV

Ing. Kocanda – k tomu FV, já bych chtěl apelovat na politické subjekty, které delegovaly své subjek-
ty do FV, aby je oslovily, jestli to opravdu myslí vážně se svou účastí, protože se již poněkolikáté sta-
lo, že byl FV neusnášeníschopný. Ti co se zúčastňují pravidelně je znají, je to svým způsobem pohrdá-
ní, tak se pracovat nedá. Pokud se nehodlají nadále zúčastňovat, navrhuji do příštího ZM snížení počtu
členů FV, tak aby byl usnášeníschopný. Mokrý – prosil bych, aby se to dalo do usnesení, aby subjekty 
do měsíce dodaly lidi, které na FV budou chodit. Druhá varianta je snížení počtu členů, třeba na 5. Je 
trapné, když na jednání přijdou 4 členové a nemůžou se usnést, protože FV patří mezi povinné výbory 
zastupitelstva podle zákona, stejně jako kontrolní. Starosta – jsou zde zástupci všech politických sub-
jektů, ve svých klubech to projednají a do příštího ZM nechť to FV naformuluje do návrhu usnesení.

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí zápis z 19. schůze Finančního výboru ze dne 12.12.2012.

7. Rozpočtové opatření č. 34 – 37/2012, 39 – 40/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 34/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 35/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 36/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 37/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 39/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 40/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 2 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf

8. Zápis z 13. a 14. zasedání Kontrolního výboru – předkládá Ing. František Šlapanský, předse-
da kontrolního výboru

Ing. Šlapanský – informace o tom, že jsme zahájili kontroly a jaké. Připojil bych se také k apelu na 
doplnění člena, který nedochází na jednání kontrolního výboru.

Návrh usnesení :  

ZM bere na vědomí zápis z 13. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 12.11.2012.     

Návrh usnesení :  

ZM bere na vědomí zápis z 14. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 5.12.2012.     

9. Dodatek č. 10 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JmK – dopravní obslužnost města 
na rok 2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Dodatek č. 10 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK subjektu: Jiho-
moravský kraj, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ:70888337 na zabezpečení financování nad-
standardu dopravní obslužnosti města Moravský Krumlov v rámci IDS JMK na rok 2013 v 
předloženém znění a pověřit starostu jeho podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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10. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK – na zabezpečení akceschopnosti jednotek SDH na 
rok 2012 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK subjektu: Jihomo-
ravský kraj, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ:70888337 na zabezpečení akceschopnosti jed-
notek SDH města Moravský Krumlov v roce 2012 v předloženém znění a pověřuje starostu pod-
pisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Rozpočtové opatření č. 43/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 43/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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11. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci SMM 

- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 645 228,00 Kč.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

12. Zápis z jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání Zastupitelstva města Moravský Krumlov –
předkládá Irena Kočí, předsedkyně výboru

Kočí – chtěla bych poděkovat Mgr. Kotkové a Mgr. Hodaňové za to, že se nám maximálně věnovali. 
Nebylo by od věci, kdo byste měl zájem a chtěl si tuto školu prohlédnout, zvenku vypadá moc pěkně, 
protože se do ní investovalo, ale za těch 30 let již vnitřek není takový, jaký bychom si pro ty děti před-
stavovali. Paní ředitelka i kolektiv, který na této škole pracují jsou velice aktivní. I když se do této ško-
ly neinvestují miliony do obnovy, je vidět, že se této škole věnují.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zápis z jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání Zastupitelstva města Mo-
ravský Krumlov ze dne 29.11.2012.
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13. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel PO

1.Pozemky
a) Autoklub Moravský Krumlov v AČR

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení pozemku par.č. 2137/1 o výměře 571 m2 vedeného na 
LV 3285 pro k.ú. a obec Mor. Krumlov od Autoklubu Moravský Krumlov v AČR, U Mostu 589, 
Mor. Krumlov za cenu 4 000,- Kč, náklady spojené s převodem uhradí kupující.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

b) Spoluvlastníci pozemku zast. p. Jaroslavem Šlapanským
+Doplnění informací k bodu 13.1. Pozemky b) Spoluvlastníci pozemku zast. p. Jaroslavem Šlapan-
ským

Kabelka – upřesňuje… Šlapanský – připomínám, že v této věci nebudu hlasovat z důvodu podjatosti.
Lang – nemáme stejný postup při odkupu pozemků k úhradě nákladů. Náklady spojené s převodem by 
mělo hradit město. Starosta – jedná se o to, proč RM přistoupila k tomuto návrhu usnesení: těchto 
pozemků je po městě spousta a pokud my bychom je měli odkupovat a ještě platit náklady, které tím 
vznikají, tak by nás to finančně zatěžovalo. Rozdíl je v tom, že pozemky od Autoklubu potřebujeme
pro výstavbu, zatímco tyto pozemky nepotřebujeme a tímto si vytváříme do budoucna precedens, kdy 
budeme odkupovat další pozemky, kterých je po městě spousta. Mokrý – ještě tam bude daň 
z převodu. Není to v usnesení: kupní smlouva je věc jedna, návrh na vklad věc druhá a třetí je daň 
z převodu. Procházka – to platí automaticky prodávající (pokud je ručitel). Lang -  od 1.1. bude da-
ňový poplatník kupující ve výši 4%. Daň z převodu nemovitosti je velká věc. Když se prodej bude 
realizovat v roce 2013 tento problém odpadá. Kabelka – chodníků a silnic máme po městě mnoho, 
které nejsou vyřešeny, uvádí příklad… Starosta – v návrhu pana Šlapanského je zajímavá věc, že dá 
pokyn k vypracování nájemní smlouvy za užívání předmětného pozemku, proč bychom měli na tako-
vouto nájemní smlouvu přistupovat, když tam jezdí nájemníci domu (popeláři).
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup nově vzniklých pozemků par.č. 1710/136 o výměře 16 m2 a 
1710/137 o výměře 106 m2, které vznikly oddělením z par.č. 1710/75 vedeného na LV 3105 pro 
k.ú. a obec Mor. Krumlov za cenu 5 750,- Kč od vlastníků – viz příloha, vyhotovení kupní 
smlouvy uhradí prodávající a poplatek za podání návrhu na vklad uhradí kupující.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0

Zdržel se : 5 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, PROCHÁZKA Pavel, LANG Vladimír, 
Ing., ZPĚVÁK Josef

Nehlasoval : 1 - ŠLAPANSKÝ František, Ing.

Starosta – tento materiál půjde znovu na jednání RM s tím, že RM se tímto bude zabývat a navrhne 
další postup.

2. Vyřazení nemovitého majetku

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje vyřazení nemovitého majetku inv. č. 2-823-3/282 venk. rozhlaso-
vého vedení Polánka, inv. č. 2-828-10/282 sítě veřejného rozhlasu a inv. č. 767 rozšíření rozhlasu 
ul. Pionýrská v pořizovací hodnotě 361 189,10 Kč a zůstatkové hodnotě 72 268,- Kč z majetku 
Správy města, přísp. org., Zámecká 17, Mor. Krumlov IČ: 00839043.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

14. Korespondence
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
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15. Různé

ROP Jihovýchod – Rekonstrukce a zpřístupnění části zámku Mor. Krumlov s novými atraktivními 
expozicemi – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta

Starosta – komentuje materiál a informuje o své účasti v Bratislavě. Očekáváme návrh smlouvy od-
kupu zámku od právníků společnosti Incheba. Tento návrh bude předložen k jednání a poté se budeme 
rozhodovat jestli ano nebo ne. Je to zásadní věc ovlivňující rozpočet města na dlouhé roky dopředu, že 
bych rád svolal veřejné zasedání na toto téma pro obyvatele města s tím, že bychom jim vysvětlili
důvody pro i proti odkupu zámku a následné vyhlášení referenda ve městě Moravský Krumlov, aby 
každý měl právo se k tomuto vyjádřit, je to důležité rozhodnutí. Mokrý – k materiálu z ROPu mám 
připomínku: podivuji se, proč chtějí další vysvětlení, proč chceme zámek koupit, když jedinou pod-
mínkou je, že kdo ho nemá, nedostane na něj dotace. Ptají se na jasnou otázku, kterou sami stanovili.
Blaha – mohli byste poslat třeba emailem tu žádost odeslanou na radu? (Ano) Dále mám dotaz, jestli 
máme představu, kolik je daň z nemovitosti za ten areál? Starosta – v této chvíli nemáme představu.
Procházka – kolik je cena za zámek? Starosta - počkáme na návrh smlouvy, o které budeme dále 
jednat. Uhradili jsme nájemné na 5 let. Dotace od skupiny ČEZ na rok 2013 budou jak v uplynulých 
letech, město bude pořádat zahajovací koncert Concentus Moraviae a pokud budeme mít na zámku 
sociální zázemí, mohli bychom mít koncert Magdalény Kožené. Dnes jsem telefonicky jednal 
s představiteli nadační skupiny ČEZ o tom, jestli lze použít jejich dotaci ve výši 300 tis. Kč na vý-
stavbu sociálního zázemí na zámku. Lang – souhlasím s navrženým postupem, zámek je historické 
dědictví, které by mělo město získat. Měli bychom být jednotní, je to kulturní památka. Procházka –
otázkou je, aby to k něčemu bylo, jestli jsme schopni zámek uživit. Můj názor je, čím později ho zís-
káme, tím líp. Starosta – o tom se budeme bavit později. Souhlasím s názorem p. Blahy, že máme i
jiné historické objekty, které jsou v našem vlastnictví a je potřeba je opravovat, je také jednoznačný 
argument. Proto budeme rozhodovat prostřednictvím referenda, aby nám s tímto lidé pomohli.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o dopisu ROP Jihovýchod ze dne 5.12.2012.

Informace o průběhu opravy tělocvičny v Sokolovně – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místosta-
rosta

Starosta – z mé strany pouze doporučení: běžte se na sokolovnu podívat, jak teď vypadá, jaké pod-
stoupila ohromné pokroky. Místostarosta – informuje… Zpěvák – nerozumím pojmu vícepráce, proč 
to dodavatel nepředpokládal, můžeme čekat další vícepráce? Kabelka – žádné další vícepráce by již 
být neměli. Vysvětluje… Tělocvična je skoro před dokončením. Kocanda – navrhuji, aby v příštích 
smlouvách, které budeme podepisovat, firmy dodržovaly vysoutěžené ceny. Neznám jiný případ, aby 
ceny neodpovídaly vysoutěženým cenám, to co jsme řešili nás stálo spoustu času. Na poslední radě 
jsme řešili elektroinstalaci, že je potřeba to schválit, aby se stihl termín dokončení, proto mě nyní pře-
kvapilo, že tady máme Dodatek, že kvůli elektroinstalaci musíme posunout termín dokončení díla. 
Můj argument byl, pokud jde o světla ano, ale dopad na vnitřek bude minimální, pokud se tedy jedná 
pouze o montáž světel a tenhle rozvod, přijde mi těch 20 dní nepřiměřené. Starosta – tam je jiný pro-
blém, oni ty světla nemají. Kocanda – právě proto se chci zeptat, jestli všechno ostatní bude dokonce 
roku? V dodatku se objevuje i z důvodu podlah. Kabelka - elektroinstalace bude dokončená během 
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dvou dní, pokud budete trvat na tom, aby byly dokončeny podlahy budou muset dělat i na štědrý den. 
Říkal jsem jim, že by měli dokončit všechny stavební práce v termínu, eventuelně do 10.1., protože  
jsme se dlouho rozhodovali o podlahách, elektroinstalaci atd. Do zdůvodnění dodatku mělo být, že 
stavební práce dokončí do kratšího termínu, ale celkové dokončení musí navázat na dodání světel.
Kocanda - pokud se ten termín týká jen světel, pak ano. Kabelka - finální vrstvu podlahové krytiny 
budou dělat hned první týden v lednu. Lang – byly zde objektivní důvody, sice souhlasím, ale uznali 
jsme to i u jiných oprav starých budov. Bez světel sokolovnu nemůžeme zkolaudovat. Kocanda –
špatně jste mě pochopil, jde mi o to, že jsme spoustu času ztratili dohadováním o ceně. Kdyby ceny, 
které firma předkládala, byly ceny vysoutěžené, mohli jsme rozhodnout dávno a byl čas k realizaci.
Blaha – mám dotaz k odstranění mříží na schodišti, pan Šanca nedoporučoval odstranit mříž v šatně, 
to je ta stejná mříž? Kabelka – ne, ta tam zůstane. Jde o mříž, která uzavírá šatnu.Byl návrh, aby šatna 
byla otevřená do prostoru chodby. Dneska bude uzamykatelná jak bylo doposud, budou tam dveře, 
bude možnost zamknout svršky. Jedná se o mříž na schodišti do druhého poschodí, která je podle na-
šeho názoru bezpředmětná.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí obsah zápisu z 5. kontrolního dne stavby „Oprava pro zno-
vuzprovoznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Moravský Krumlov“.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě na akci “Oprava pro znovu zprovoznění 
tělocvičny v objektu Sokolovny Palackého 60, Moravský Krumlov“ v upraveném znění a pověřu-
je starostu města podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje provedení víceprací na akci „Oprava pro znovu zprovoznění tě-
locvičny v objektu Sokolovny Palackého 60, Moravský Krumlov“ dle předloženého přehledu 
méně a víceprací na stavbě ke dni 12.12.2012.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pa-
vel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.

Zdržel se : 0  
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Zápis z jednání Redakční rady ze dne 4.12.2012 – předkládá Mgr. Květoslava Kotková, předsed-
kyně RR

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání Redakční rady ze dne 4.12.2012.

Smlouva o poskytnutí dotace – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
mezi subjekty: Jihomoravský kraj, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ 70888337, ev. č. 
15446/12/OK, Městské kulturní středisko Moravský Krumlov, příspěvková organizace, nám. 
T.G.Masaryka 40, 672 01 Moravský Krumlov, IČ 45671800 a Město Moravský Krumlov, nám. 
Klášterní 125, 672 11 Moravský Krumlov, IČ 00293199, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 42/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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Informace o problematice uranu v pitné vodě – předkládá Ing. Josef Blaha, zastupitel města

Ing. Blaha – předkládá materiál… Starosta – děkuji za přípravu materiálu. Mokrý – uvádí podobný 
příklad radonového plynu ve vodě na vysočině od Tišnova po Havlíčkův Brod... Kocanda – byl tady 
předložen materiál z Vodárenské, kde máme posudek z VŠ o technologii úpravy vody k odstranění 
radonu, bude to znamenat zvýšení vodného řádově o 2,- Kč. Blaha – v říjnu proběhla schůze, pánové 
přislíbili, že se to na zvýšení vodného a stočného neprojeví. Starosta - na představenstvu bylo odsou-
hlaseno zvýšení vodného a stočného. Na příští ZM by mohli přijít zástupci nejen z Vodárenské z Tře-
bíče.., protože já jsem zvýšení cen nepodpořil, jsem proti tomu a nechť Vám to sami vysvětlí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o problematice uranu v pitné vodě.

16. Diskuze

17. Usnesení
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl: Ing. Josef Blaha

18. Závěr
Pan starosta ukončil jednání v : 17:40

Zapisovatelka :
…………………………………..

           Jeanette Kudrová

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..

            Marie Štolpová

                                                             …………………………………..  
          Ing. František Šlapanský

V Moravském Krumlově, dne 21. 12. 2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek                       Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov 
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